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Protokół Nr XXVI/17 

   z XXVI Sesji Rady Gminy Celestynów kadencji 2014-2018 

  odbytej w dniu 30 maja 2017 roku 

W sesji udział wzięli:  
1. Radni Rady Gminy Celestynów                                         -  wg załączonej listy obecności 

2. Wójt Gminy Celestynów                                                    -  Witold Kwiatkowski, 

3. Zastępca Wójta Gminy Celestynów                                   -  Piotr Rosłoniec,  

4. Skarbnik Gminy Celestynów                                               - Agnieszka Kurek,  

5. Sekretarz Gminy Celestynów                                             -  Krzysztof Boczarski, 

6. Sołtysi                                              -  wg załączonej listy obecności 

Inne osoby zaproszone. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala dokonał otwarcia sesji, powitał radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości. Stwierdził, iż na sali znajduje się 11 Radnych, co stanowi  quorum 

niezbędne  do podejmowania  przez Radę Gminy prawomocnych uchwał.  Przypomniał 

artykuły ze Statutu Gminy Celestynów dotyczące prowadzenia Sesji. Następnie odczytał 

proponowany porządek obrad Sesji: 

 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

  a) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok; 

  b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2017-2026; 

  c) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki; 

  d) zmiany uchwały Nr 31/15 Rady Gminy Celestynów z dnia 24 marca 2015 roku w  

      sprawie powołania inkasentów podatku rolnego, leśnego, od nieruchomości i określenia  

      wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

  e) zmiany Uchwały Nr 252/17 Rady Gminy Celestynów  z dnia 28 marca 2017 roku w 

     sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy  

     Celestynów. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 24 kwietnia 2017 roku. 

7. Zamknięcie obrad.         
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Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad następujących 

projektów uchwał: jako ppkt a) wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na terenie Gminy Celestynów oraz ustalenia stawki takiej opłaty; jako ppkt g) 

utworzenia Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Starej Wsi; jako ppkt h) uchwalenia Statutu 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Celestynowie. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poddał pod głosowanie wniosek Wójta. 

 

Wniosek został przyjęty. (10 głosów za, 1 wstrzymujący). 

 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

  a) wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie  

     Gminy Celestynów oraz ustalenia stawki takiej opłaty; 

  b) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok; 

  c) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2017-2026; 

  d) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki; 

  e) zmiany uchwały Nr 31/15 Rady Gminy Celestynów z dnia 24 marca 2015 roku w  

      sprawie powołania inkasentów podatku rolnego, leśnego, od nieruchomości i określenia  

      wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

  f) zmiany Uchwały Nr 252/17 Rady Gminy Celestynów  z dnia 28 marca 2017 roku w 

     sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy  

     Celestynów; 

   g) utworzenia Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Starej Wsi; 

   h) uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Celestynowie.  

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 24 kwietnia 2017 roku. 

7. Zamknięcie obrad.               

 

Porządek obrad został przyjęty. (10 głosów za, 1 wstrzymujący). 
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Ad.pkt 2., ppkt a) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na terenie  Gminy Celestynów oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt dotyczy wyboru metody ustalania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Celestynów oraz 

ustalenia stawki takiej opłaty. Pierwszy przetarg w tym zakresie został zgłoszony około 3 

miesiące temu. Ze względu  na to, że według oceny Gminy kwota była zbyt wysoka został 

ogłoszony drugi przetarg. Drugi przetarg nie spowodował zmniejszenia kwoty za odbiór 

odpadów. Stawki za odbiór śmieci kształtują się następująco: za odbiór śmieci w sposób 

selektywny: 11,50 zł od mieszkańca, za odbiór śmieci w sposób nieselektywny: 22,00 zł od 

mieszkańca. Całość stawek jest przeznaczona na sprawy związane z odbiorem śmieci i 

likwidacją dzikich wysypisk i z utrzymaniem PSZOK.  

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że uchwała była omawiana burzliwe. Były zgłoszone dwa 

wnioski dotyczące uchwały, które nie zostały poddane pod głosowanie ze względu na to, że 

wiązały się z konsekwencjami, które są nie do przewidzenia. Opinia była pozytywna przy 11 

głosach za, 1 przeciw i 1 wstrzymującym. 

 

Radny Zbigniew Konefał  powiedział, że proponuje zdjęcie albo podjęcie takiej uchwały, 

żeby nasze rodziny wielodzietne były usatysfakcjonowane ulgą w sprawie płacenia opłat za 

śmieci. Prezydent podpisał nowelizację ustawy dzięki czemu można rodziny wielodzietne 

zwolnić z opłat za wywóz śmieci. O zwolnienie z opłat mogą się zwracać rodziny niezależnie 

od ich statusu materialnego. Zwrócił się do radnych o podjęcie stosownej decyzji, żeby 

uchwała, nad którą dzisiaj debatujemy została rozszerzona o zapis dla rodzin wielodzietnych.  

Wnioskował o zdjęcie tego punktu z porządku obrad i przeniesienie na kolejną Sesję.  

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że radni są w trakcie obradowania i nie 

może powtórzyć głosowania nad porządkiem dzisiejszych obrad. 

 

Radny Leszek Gąsiorowski powiedział, że temat ten powinien był być zgłoszony w 

styczniu. Teraz jest już po przetargu. Od końca czerwca nie będzie już wywozu śmieci, jeżeli 

radni nie podejmą tej uchwały.  
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że jest 65 rodzin na terenie Gminy Celestynów z 

trójką dzieci i powyżej. Rolą Prezydenta jest podpisywanie ustaw a na samorządzie ciąży 

realizacja zadań. Jest wiele zadań, które są niedofinansowane np. oświata czy też pomoc 

społeczna. Jeśli któryś z mieszkańców jest w trudnej sytuacji finansowej to ma możliwość 

złożenia wniosku o umorzenie czy też rozłożenie na raty, sprawa jest rozpatrywana i opłaty są 

umarzane. Kwota umorzenia z roku poprzedniego to ponad 4.100,00 zł.  

 

Radny Zbigniew Konefał  odczytał  treść  uchwały Gminy Cegłów w zakresie zwolnienia z 

opłat.  

 

Radny Paweł Felczyk  powiedział, że aby komuś umorzyć to komuś trzeba będzie zabrać np. 

z inwestycji. 

  

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że jeżeli Radny Zbigniew Konefał składa takie 

deklaracje to powinien znaleźć sposób na znalezienie pieniędzy.  

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że wniosek Radnego, który padł na 

wczorajszym posiedzeniu Komisji był nieprzygotowany i nieprzemyślany. Dodał, że kwoty 

dla rodzin wielodzietnych z Opieki Socjalnej to niemal 1000,00 zł na osobę miesięcznie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził  głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na terenie  Gminy Celestynów oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 

 

Uchwała została podjęta. (9 głosów za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący). 

 

Ad.pkt 2., ppkt a) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że zmniejsza się plan dochodów budżetu o kwotę 

106.216,00 zł i zwiększa się plan wydatków budżetu o kwotę 596.628,00 zł. Zmniejsza się 

dochody o kwotę 5.220,00 zł (źródło finansowania – dochody bieżące oraz wolne środki) 

i zmniejsza się dochody bieżące o kwotę 181.246,00 zł zgodnie z otrzymaną informacją od 

Ministra Finansów nr ST3.4750.1.2017 o wysokości subwencji ogólnej na 2016 rok (źródło 
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finansowania – dochody bieżące oraz wolne środki). Zwiększa się wydatki majątkowe o 

kwotę 100.000,00 zł i utworzenie nowego zadania inwestycyjnego pn. „Wykonanie koncepcji 

bezkolizyjnego rozwiązania problemu komunikacyjnego przez tory linii kolejowej nr 7 

Warszawa Wschodnia Osobowa – Dorohusk w Celestynowie” (źródło finansowania – wolne 

środki);  Zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę 400.000,00 zł i utworzenia nowego 

zadania inwestycyjnego pn. „Zagospodarowanie terenu wokół Przedszkola Samorządowego 

w Celestynowie” (źródło finansowania – wolne środki); Zwiększa się wydatki majątkowe o 

kwotę 121.110,00 zł   w zadaniu inwestycyjnym „Budowa gminnej sali gimnastycznej przy 

Zespole Szkół  w Celestynowie” (źródło finansowania – wolne środki); Zwiększa się wydatki 

na blisko 40.000,00 zł na przeciwdziałanie alkoholizmowi. Zwiększa się wydatki majątkowe 

o kwotę 3.006,00 zł w zadaniu inwestycyjnym „Doposażenie placu zabaw przy Szkole 

Podstawowej w Podbieli”; Zmniejsza się wydatki majątkowe o kwotę 73.455,00 zł                       

w zadaniu inwestycyjnym „Odnawialne źródła energii szansą na lepszy klimat – realizacja 

projektu na terenie Gminy Celestynów”. Niestety znaleźliśmy się w grupie samorządów, które 

nie uzyskały dotacji na ten projekt. Na ponad 70 wnioskodawców tylko cztery uzyskały 

dofinansowanie. W wyniku wprowadzonych zmian zwiększa się deficyt o kwotę 702.844,00 

zł, który zostanie pokryty z wolnych środków. Autopoprawką zwiększa się dochody o kwotę 

135.779,00 zł z tytułu zwiększenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 41.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup usług 

remontowych; zmniejsza się wydatki bieżące o kwotę 21.000,00 zł  z przeznaczeniem na 

wydatki w rozdziale 60016§ 4270; zmniejszenia wydatków bieżących w rozdziale 80104 § 

2540 o kwotę 20.000,00 zł  z przeznaczeniem na wydatki w rozdziale 60016§ 4270; zwiększa 

się wydatki w dziale 900 rozdziale 90002 § 4300 o kwotę 135.779,00 zł  z przeznaczeniem na 

zwiększenie wydatków na odbiór odpadów od mieszkańców; trzy kolejne pozycje dotyczą 

przesunięć w wydatkach bieżących funduszu sołeckiego. Dotyczy to sołectwa Dąbrówka i 

Ostrów.  

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że na wczorajszej Komisji projekt uchwały wraz z 

autopoprawką połączone Komisje zaopiniowały pozytywnie.  

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że niejedna inwestycja w naszej Gminie została 

obalona przez mieszkańców. Poprzednia koncepcja budowy wiaduktu została obalona przez 

Komitet mieszkańców, który się zawiązał. Grunt pod inwestycje trzeba będzie wykupić i 

dogadać się z mieszkańcami.  
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że wszyscy radni otrzymali pismo z PKP, w którym 

jest wyraźnie wskazane jak ta instytucja podchodzi do sprawy. Pokazało światło dla nas, że 

jest ta szansa budowy wiaduktu, ale pod pewnymi warunkami. Zapewnienie środków na 

koncepcje jest kolejnym krokiem. Były kierowane pisma ze strony PKP do Urzędu Gminy, 

były wyznaczane terminy i Pan Wójt nie poinformował radnych o sytuacji i nie określił się 

czy jest za czy przeciw wiaduktowi.  

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że od początku do końca jest za wykonaniem tej 

inwestycji. Stało się jak się stało i Gmina w tym momencie będzie zmuszona partycypować w 

bardzo dużych kosztach. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził  głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za). 

 

Ad.pkt 2., ppkt b) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na 

lata 2017-2026. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Dostosowano kwoty prognozy na 2017 rok, z uwzględnieniem zmian wprowadzonych 

zarządzeniami Wójta Gminy Celestynów oraz uchwałą Rady Gminy. Między innymi 

dokonano zwiększenia planowanych w 2017 roku wydatków na realizację przedsięwzięcia 

„Budowa gminnej sali gimnastycznej przy Zespole Szkół w Celestynowie” o kwotę 

121.110,00 zł.” 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że na wczorajszej Komisji projekt uchwały wraz z 

autopoprawką połączone Komisje zaopiniowały jednogłośnie pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził  głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów 

na lata 2017-2026. 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za). 
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Ad.pkt 2., ppkt c) 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że w budżecie Gminy Celestynów na 2017 rok jest 

zadanie  pn.: ,,Budowa przydomowych biologicznych oczyszczalni ścieków – etap VI”. 

Finansowanie tej inwestycji jest przewidziane z planowanej pożyczki w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. Gmina będzie miała 

możliwość uzyskania umorzenia w wysokości od 10% do 40% wartości zaciągniętej 

pożyczki. Wysokość pożyczki wynosi 350.000,00 zł. Urząd Gminy jest przygotowany do 

realizacji tej inwestycji. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że projekt uchwały  został jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (11 głosów za). 

 

Ad.pkt 2., ppkt d) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 31/15 Rady Gminy Celestynów z dnia 24 

marca 2015 roku w sprawie powołania inkasentów podatku rolnego, leśnego, od 

nieruchomości i określenia  wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że projekt zakłada wprowadzenie nowego 

inkasenta podatku rolnego, leśnego, od nieruchomości. Uchwała jest wynikiem rezygnacji z 

pełnienia funkcji sołtysa przez Pana Piotra Lisowskiego.  

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że projekt uchwały  został jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 31/15 Rady Gminy Celestynów z dnia 24 
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marca 2015 roku w sprawie powołania inkasentów podatku rolnego, leśnego, od 

nieruchomości i określenia  wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (11 głosów za). 

 

Ad.pkt 2., ppkt e) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 252/17 Rady Gminy Celestynów  z dnia 28 

marca 2017 roku w  sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy  Celestynów. 

        

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że realizując zapisy znowelizowanej ustawy z 

dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości  i porządku w gminach  zaszła konieczność 

dostosowania obowiązującego prawa lokalnego do zapisów znowelizowanej ustawowy 

między innymi doprecyzowania zapisów Regulaminu utrzymania czystości i porządku w 

gminach. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że projekt uchwały  został jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 252/17 Rady Gminy Celestynów  z dnia 

28 marca 2017 roku w  sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy  Celestynów. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (11 głosów za). 

 

Ad.pkt 2., ppkt f) 

Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Starej Wsi. 

 

Kierownik ZOSZ Edyta Wrzosek  powiedziała, że  organ prowadzący może połączyć w 

Zespół na podstawie ustawy Prawo oświatowe prowadzoną przez siebie szkołę podstawową z 

prowadzonymi przez siebie przedszkolami mającymi siedzibę na obszarze objętym obwodem 

tej szkoły. Organ prowadzący może skorzystać z tej możliwości z własnej inicjatywy poprzez 

podjęcie stosownej uchwały przez organ stanowiący. Utworzenie Zespołu Szkolno –
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Przedszkolnego ma charakter stricte organizacyjny, nie skutkuje likwidacją ani 

przekształceniem łączonej szkoły i przedszkoli, a sam Zespół nie jest szkołą tylko jednostką 

organizacyjną. Połączenie szkoły i przedszkoli w obwodzie danej szkoły jest  czynnością 

która nie powoduje rozszerzenia, zwężenia lub wprowadzenia nowego zakresu edukacji w 

łączonych placówkach oświatowych, nie zmienia profilu łączonych placówek oświatowych i 

nie powoduje zmniejszenia rozmiarów lub zmiany przedmiotu dotychczas prowadzonej 

działalności eduakcyjno - wychowawczej. Siedziba Zespołu Szkolno – Przedszkolnego będzie 

się znajdowała w Starej Wsi przy ul. Fabrycznej 6, 05-430 Celestynów. Siedziby łączonych 

jednostek pozostają bez zmian. Utworzenie Zespołu nie spowoduje zmian w życiu szkolnej i 

przedszkolnej społeczności, nie zakłóci realizacji programu dydaktyczno – wychowawczo – 

opiekuńczego żadnej z placówek. Zajęcia odbywać się będą w ten sam sposób jak dotychczas 

i w tych samych budynkach. Tworząc Zespół nie wyznacza się obwodów, ponieważ zasięg 

terytorialny wynika wprost  

z obwodu szkoły podstawowej, natomiast dla przedszkoli nie ustala się obwodów. Odrębne 

pozostają Rady Pedagogiczne i Rady Rodziców i Samorząd Uczniowski. Statuty łączonych 

jednostek obowiązują obok statutu Zespołu. Głównym celem utworzenia Zespołu jest 

zapewnienie dzieciom harmonijnego rozwoju na wstępnym etapie edukacji szkolnej i 

przedszkolnej. Funkcjonowanie w ramach Zespołu może przynieść wiele korzyści: - umożliwi 

łagodne przejście od metodyki przedszkolnej do szkolnej;- ułatwi skojarzenie procesu 

dydaktycznego na kolejnych etapach kształcenia, co pozytywnie wpłynie na ciągłość 

nauczania, diagnozowanie problemów wychowawczych, przekazywania wiedzy o uczniach, a 

tym samym wyrównywania braków edukacyjnych;- wpłynie na wnikliwą diagnozę potrzeb i 

dojrzałości dziecka; - ułatwi dostęp do specjalistów wspierających indywidualne potrzeby i 

rozwój takich jak: logopeda, pedagog, nauczyciele: plastyki, muzyki, wychowania 

fizycznego, języków obcych;- ułatwi dostęp do pomocy naukowych:- umożliwi 

efektywniejsze wykorzystanie bazy lokalowej, sprzętu technicznego i pomocy dydaktycznych 

(np. : - oswajanie z biblioteką w szkole,- korzystanie z sali gimnastycznej), - dzieci 

przedszkolne będą mogły zostać włączone np. w artystyczną propozycję szkoły. Wszystkie te 

działania wpłyną na to, że wychowankowie przedszkola działającego w ramach Zespołu będą 

mieli dużo większą możliwość łatwiejszego zaadoptowania się w warunkach szkolnych, gdy 

staną się uczniami. Utworzenie Zespołu Szkolno - Przedszkolnego podyktowane jest także 

zamiarem usprawnienia działalności administracyjnej i gospodarczej w obu placówkach. 

Zarządcą zespołu będzie jeden dyrektor. Jeden pracodawca pozwoli na efektywne 

wykorzystanie kadry pracowniczej poprzez zatrudnienie nauczycieli na podstawie jednej 
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umowy, co zwiększy możliwości uzyskiwania wymaganego przez art. 30 Karty Nauczyciela - 

średniego wynagrodzenia. Zatrudnienie w ramach jednego Zespołu pozwoli kształtować 

długofalową politykę kadrową oraz elastyczniejszą organizację doraźnych zastępstw nie 

powodując przerw w realizacji podstaw programowych i zakłóceń w bieżącej pracy. 

Utworzenia Zespołu podniesienie jakość funkcjonowania placówek oświatowych. 

Racjonalizacja bazy oświatowej wpłynie na poprawę finansowania oświaty, a tym samym na 

podniesienie infrastruktury szkolnej i jakości kształcenia. Zgodnie z art. 91 ust. 5 ustawy z 

dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe  

projekt aktu założycielskiego został przekazany do zaopiniowania Radom Pedagogicznym 

łączonych jednostek. Projekt aktu założycielskiego został pozytywnie zaopiniowany przez 

Rady Pedagogiczne.  

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że projekt uchwały  został jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Starej Wsi. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (11 głosów za). 

 

Ad.pkt 2., ppkt g) 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Celestynowie. 

 

Kierownik GOPS Barbara Markowska powiedziała, że  Statut Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Celestynowie został poprzednio  uchwalony  w  roku 2015 r.  Z uwagi na ilość 

nowych zadań zleconych Ośrodkowi, konieczne stało się uzupełnienie obowiązującego 

statutu o aktualne przepisy oraz nadanie dokumentowi przejrzystości  i czytelności.  

                                                 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że projekt uchwały  został jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany. 
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Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Celestynowie. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym. (11 głosów za). 

 

Ad.pkt 3. 

Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

 

Radny Marcin Wawer powiedział, że dostaliśmy informację ze Stowarzyszenia LGD Natura 

i Kultura, że nasz wniosek został wybrany do dofinansowania. To znaczy, że to w końcu 

startuje i zostaliśmy wybrani do dofinansowania. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że cieszy się bardzo z pozytywniej oceny. Niemniej 

czekamy jeszcze na oficjalne potwierdzenie. 

 

Ad.pkt 4. 

Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

 

Radni nie mieli żadnych pytań. 

Ad.pkt 5. 

Sprawy różne. 

         

Dyrektor Gospodarki Komunalnej Lucyna Komorowska powiedziała, że dziękuje radnym 

za podjęcie uchwały dotyczącej Gospodarki Komunalnej. Zaznaczyła, że mieszkańcy 

budynków komunalnych przy ul. Dębowej płacą niewspółmiernie mało w stosunku do tego co 

płacą za wywóz śmieci. 

 

Radny Wiktor Piasecki zapytał czy coś wiadomo na temat dróg, które mają być 

remontowane.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że jesteśmy  po  postępowaniu  przetargowym. 

Postępowanie było rozdzielone na dwadzieścia pięć części. Zabezpieczone były dodatkowe 
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środki. Dzięki temu będziemy mogli podpisać umowę z wykonawcą i zakończyć ten przetarg 

oraz przystąpić do realizacji prac według przyjętego harmonogramu. 

 

Radny Paweł Felczyk zaprosił wszystkich na piknik rodzinny w Szkole Podstawowej w 

Ostrowie dnia 10 czerwca br. 

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że mieszkańcy Ostrowa i Ostrowika skarżą się na brak 

komunikacji autobusowej. Jest w zapisie koncepcja wykonania drogi z Dyzina do Starej Wsi. 

Czy Wójt mógłby na spotkaniu z mieszkańcami przybliżyć szczegóły rozwiązania tego 

problemu komunikacyjnego.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że po raz pierwszy dowiaduje się, że jest problem 

komunikacyjny. Niemniej jednak powinien on przyjąć formę wniosku.  Wiązałoby się to 

również z zabezpieczeniem dodatkowych środków na ten cel. Wójt umówił się z 

mieszkańcami kiedy się z nimi spotka i w jakich okolicznościach i zadeklarował, że 

przedstawi z udziałem projektanta koncepcję rozwiązania problemu komunikacyjnego między 

miejscowościami. Będzie to opracowanie co najmniej dwuwariantowe i wtedy na spotkaniu 

będziemy proponowali konkretne rozwiązania tak żeby w efekcie końcowym przejść fazę 

projektową. Wykonawca koncepcji  jest już wyłoniony.  

 

Sołtys sołectwa Regut zapytał kiedy rozpocznie się przebudowa linii kolejowej na odcinku 

Pilawa-Dorohusk.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że z informacji niepotwierdzonych, ale pisemnych 

wynika, że planowane zamknięcie torów na tym odcinku jest planowane w okresie grudzień 

2018 do grudzień 2019. Prace mają się rozpocząć punktowo w Otwocku i Pilawie. 

 

Radny Zbigniew Konefał poprosił Pana Redaktora ,,Celestynki” o umieszczenie artykułu 

przypominającego o zakazie wypuszczania psów na noc z posesji przez właścicieli. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że w dniu dzisiejszym przyszła Pani w sprawie 

przekazania działki w Glinie. Potrzebna jest pilna opinia Komisji odnośnie wyrażenia zgody 

na pierwokup. 
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Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że należy złożyć stosowny wniosek do 

Biura i Komisja się zbierze. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski  przedstawił nowego sołtysa sołectwa Glina Pana Przemysława 

Kępka. 

 

Ad.pkt 6. 

Protokół z Sesji z dnia 24 kwietnia 2017 roku został przyjęty. (11 głosów za). 

Ad.pkt 7. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zamknął obrady. 

 

 

                                                                         Przewodniczący Rady Gminy Celestynów 

 

                                                                                             Romuald Ziętala 

 

                                  

Sporządziła: Katarzyna Świderska 


